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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen körülmények övezték a Külgazdasági és 
Külügyminisztérium minősített iratkezelő rendszerének bevezetését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Külgazdasági  és  Külügyminisztérium  folyó  év  szeptember  23-án  közzétette  a  2018.  évi
informatikai beszerzéseiről szóló kimutatását.

A dokumentum  két  helyen  is  említi  a  „minősített  iratkezelő  szoftver”-hez  tartozó  kiadásokat,
azonban egyik beszerzés ideje sem került megjelölésre. Ne vegye rossz néven Tisztelt Miniszter Úr,
de ehelyütt emlékeztetnem kell arra, hogy az adatszolgáltatás ilyen módon történő közzététele nem
felel meg az információs önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló 2011. évi CXII.
törvény vonatkozó előírásainak. (33. § (2) bekezdés c); 37. §; 1. sz. melléklet)

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a fentiekre való tekintettel a közzétett adatokat kiegészíteni
szíveskedjenek.

A minősített  iratkezelő  szoftver  vonatkozásában  kelt  egyik  szerződés  a  „Minősített  iratkezelő
rendszer bevezetése”, míg a másik „a Külgazdasági és Külügyminisztériumban fejlesztés alatt álló
minősített  iratkezelő  szoftverhez  tartozó  hardvereszközök/szerver  infrastruktúra  beszerzése”
tárgyában kelt. A két megbízás együttes értéke meghaladja a nettó száz millió forintot.

Kifejezetten kérem Tisztelt Miniszter Urat, mutassa be, hogy a két beszerzés miként épül egymásra,
időben miként viszonyulnak egymáshoz, illetve a beszállító jogi személyek milyen módon kerültek
kiválasztásra.

Külön  kérdezem  azt  is,  hogy  2019-ben  történt-e  bármilyen  beszerzés  a  minősített  iratkezelő
rendszer  kapcsán,  illetve  ha  igen,  akkor  kérem,  hogy ezt/ezeket  a  beszerzéseket  is  részletesen



bemutatni szíveskedjen.

Várom megtisztelő válaszát.
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